

# 第十七届创新与管理国际学术会议（ICIM2020） 变更通知

受新冠疫情影响，第十七届创新与管理国际学术会议（ICIM2020）相关工作面临系列挑战，为了给广大专家学者提供安全、高效的学术交流机会与平台，经会议组委会研究决定，本届会议作以下变更：

1、会议举办时间由 2020 年 10 月 27 日延期至 2020 年 12 月 5 日 -6 日；

2、会议举办形式由线下更改为线上，线上会议具体安排另行通知。

对因会议变更给您带来的不便，我们深表歉意，感谢您的理解和支持！

特此通知。

第十七届创新与管理国际学术会议组委会

武汉理工大学管理学院

2020 年 10 月 20 日

The 17th International Conference on Innovation and Management

(ICIM2020) Announcement

Due to the coronavirus pandemic, the work of the ICIM2020 is facing a series of challenges. In order to provide a safe and efficient academic exchange opportunity and platform for our experts and scholars, the

organizational committee has decided to make the following adjustments:

1. The conference scheduled on October 27<sup>th</sup>, 2020 will be postponed to December 5<sup>th</sup> and 6<sup>th</sup>, 2020.
2. ICIM2020 will be held online, and the program details will be announced later.

We apologize for any inconvenience caused by the changes of the conference. Thank you for your understanding and support!

With best wishes.

ICIM2020 Organizational Committee

Management School, Wuhan University of Technology

October 20<sup>th</sup>, 2020